
Acta Assemblea de barri Santa Eulàlia – 26/6/2024 

Actuacions i informacions de l’ajuntament 

El regidor Aleix Serra comença exposant les obres que s’han fet per resoldre el tema de les 
goteres a l’hotel d’Entitats, una obra complexa ja que l’aigua es filtrava a través de l’estructura 
i el que s’ha fet és doblar el sistema de les canals. S’haurà de controlar que no hi hagi petites 
filtracions per la façana. 

Continua explicant que ja està contractat el fet de tancar el pati perimetralment per evitar els 
excrements de gossos i poder aprofitar l’espai per a activitats a l’aire lliure. 

Pel què fa a qüestions d’arranjament de voreres, d’enllumenat, de forats, n’hi ha alguns que ja 
s’han arreglat i d’altres que encara estan pendents però estan anotades i s’aniran arranjant.  

Per altra banda, explica que s’ha fet el manteniment de la franja perimetral de vegetació a la 
part sud per evitar incendis, encara que el terreny no sigui de l’ajuntament. 

La regidora Rosa Rodríguez explica que s’ha creat un nou programa de cultura comunitària i que 
es portarà a terme un taller artístic a la tardor, adreçat a persones joves i adultes. 

 

Arbrat 

Un veí exposa que s’han tret arbres i que encara no s’han reposat. L’Aleix explica que els últims 
anys es compraven a la primavera però a l’estiu patien molt. Aquest any es farà més de cara a 
finals d’any. 

Els veïns exposen diferents problemàtiques amb l’arbrat del barri: 

-alguns arbres en mal estat. Caldrà trobar una solució a mig camí entre tallar i podar. 

-bloc 38 a la part de darrera es va demanar que es tallés un arbre que cada cop que hi ha vent 
perilla que caigui i també hi ha un arbre que està obrint la vorera a la part de darrera (Blocs 37-
38). 

-al C/Sant Antoni hi ha un arbre tort. S’haurà de canviar l’arbre. 

 

Incivisme 

En un terreny que no és municipal, els veïns expliquen que hi ha gent que diuen que tenen 
permís de l’ajuntament per fer servir el terreny, hi ha cotxes aparcats i deixalles. Cal saber qui 
n’és el propietari. L’Aleix diu que es pot mirar, però si no és d’algú amb noms i cognoms serà 
complicat que pugui respondre. La policia local pot actuar, però si no hi ha ningú en el moment 
que hi vagin no podran fer-hi res. 

Alguns veïns exposen que els habitants del pis que és propietat de l’ajuntament baixen la brossa 
sense bujols. L’alcalde, Ivan Sànchez, explica que una de les condicions per viure als pisos de 
l’ajuntament és que compleixin amb les normes de civisme i convivència. Una veïna diu que 
aquestes persones que viuen aquí estan treballant. Es comunicarà a serveis socials perquè ho 
puguin revisar.  



En relació a un altre habitatge, els veïns pregunten si és de l’ajuntament. L’alcalde respon que 
no. La presidenta de la comunitat diu que el pis està a nom de dos difunts i no té hereus i que hi 
viuen persones que no saben qui són. Dins de la comunitat de propietats tenen un deute gran i 
també és un tema de gestió de residus ja que no compleixen amb els horaris i condicions de la 
recollida porta a porta. Un veí planteja la problemàtica que suposa a l’ajuntament els 
impagaments de tots aquests pisos sense propietari. 

Respecte a conductes incíviques pel què fa a l’abandonament de deixalles, l’Ivan explica que les 
illetes s’acabaran traient, però que si els veïns tenen fotos de conductes incíviques i es poden 
identificar, la policia els multarà, els veïns no han de tenir vergonya de denunciar. El regidor 
Moisès Masanas explica que quan hi ha abandonaments es fan expedients des del Consell 
Comarcal del Berguedà.  

 

Mobilitat 

Un veí es queixa que els cotxes aparquen malament i que la policia local no actua. Demanen, 
també, que es pinti una línia groga a la corba de la xurreria. 

L’Ivan explica la situació de la policia: hem pogut incorporar dues persones noves recentment i 
hem convocat la plaça de caporal. Ara mateix hi ha 24 persones treballant, 6 de baixa. Abans 
d’acabar l’any es convocarà una nova plaça d’agent. 

Per altra  banda, explica que el problema de la grua és que hi havia un contracte caducat des de 
feia molt de temps i es va treure la nova licitació i les empreses del berguedà no es van voler 
presentar. A dia d’avui hi ha una opció sobre la taula de comprar una grua directament i 
gestionar-ho a partir de l’empresa municipal BRG. 

Els veïns exposen que a la placeta s’hi hauria de posar algun test o algun element perquè no hi 
aparquin els cotxes. 

L’Aleix explica que a Santa Eulàlia que és un dels llocs amb més problemes d’aparcament perquè 
no n’hi ha de subterranis. Aquest any l’ajuntament ha llogat un solar per fer-hi l’aparcament de 
l’hospital i de cara a l’any vinent es podria replicar el mateix model al barri. 

L’ajuntament no pot llogar directament un solar, el que fem és obrir una convocatòria a tots els 
propietaris de la zona que compleixi unes condicions i que puguin presentar-se per a una licitació 
per aconseguir un contracte per fer un aparcament. La idea seria poder-ho posar als 
pressupostos de 2025. 

Al bloc 4 hi ha una senyora que demana si es pot fer una rampa a la vorera per fer-la accessible. 
Però no hi cap si no es treu un aparcament de cotxe. S’ha d’estudiar. 

 

Manteniment 

El regidor Marc Ortega exposa que hi ha temes que fa molt temps que estan pendents, com una 
barana en mal estat, que caldria retirar. 

L’Aleix explica que s’han fet accions però que no s’arriba a tot i s’han de prendre decisions i 
prioritzar segons la urgència i necessitats. En tot cas, hi ha un recull de totes les accions pendents 
i es va avançant. 



Els veïns pregunten si la caseta de la xurreria i l’altra que hi ha no es poden treure ja que s’hi 
fiquen els infants i és perillós. L’Aleix explica que no són de l’ajuntament però que hem de buscar 
la manera, demanant-ho als propietaris. 

En relació a diferents comentaris dels veïns sobre la plaça vella i la pista, l’Aleix exposa que hi ha 
temes de manteniment però hi ha temes més grans que requereixen pressupost i debatre-ho 
per saber com ho volem fer. L’Ivan explica en referència a la pista i la plaça vella que en relació 
al pressupost 2025 s’hi haurà d’incloure una de les dues actuacions. Parlant de grans obres, ho 
hauran de decidir els veïns. És difícil haver de decidir però no s’arriba a tot. 

En relació a la pista es va posar una tanca per evitar els cops i soroll de les pilotes però els veïns 
es van queixar que duraven poc ja que els materials que no fan soroll són fàcilment 
vandalitzables. Ara a la pista només hi ha una porteria i ara passa que hi ha baralles d’infants i 
joves per fer servir l’espai. Han demanat que es posi una altra porteria però no queda clar que 
sigui la solució. Els arbres que s’han posat han contribuït també a reduir el soroll. Queda pendent 
reparar les escales de la pista, que estan molt malmeses i reparar una tanca que hi ha al jardí de 
davant de la pista poliesportiva, que és de fusta i hi falten alguns trams. 

Una veïna comenta que al bloc 53, per la part de darrera, hi falta un fanal. L’Aleix diu que està 
pendent de solucionar-ho. El mur del bloc 50 s’està esquerdant per les escales i s’hauria de 
revisar i als blocs 17 i 38 hi ha un forat, caldria arreglar les voreres. 

Un veí demana quina és la pauta de neteja del barri, ja que tenen la sensació que no es fa 
regularment. Proposa que hi hagi un escombriaire de barri, que conegui els racons. L’Aleix 
explica que tenim pendent el nou contracte de neteja però que, tot i això, el contracte actual 
caducat té unes freqüències de neteja a cada barri que s’han de seguir. Els veïns diuen que des 
de Patum no netegen. Es demanarà un registre a l’empresa per comprovar que han fet la feina 
i es passarà als veïns. 

Els veïns dels blocs que fan forma de U demanen si l’ajuntament hi pot fer alguna acció per 
tancar-los però són propietat privada i, per tant, l’ajuntament no hi pot intervenir.  

Demanen si està previst arreglar la zona de la barca per millorar l’accés al barri. Els regidors 
comenten que no estava previst però que es pot mirar.  


